
 

 

 

Z Á P I S 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 19. 5. 2020 
  

Dne 19.5.2020 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 3. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno ve 14:30 hodin a skončeno v 16:00 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová 

Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera,  

 Vladimír Hlavatý (odchod 14:45 hod.), Václav Skuhravý (příchod 15:00 

hod.), Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                / 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  MUDr. Věra Procházková – poslankyně Parlamentu České republiky 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Představení nového člena komise (Vladimíra Hlavatého) 

4. Mimořádné žádosti o dotace na rok 2020 

5. Projednání možné úpravy Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města 

Karlovy Vary  

6. Diskuze týkající se možnosti čerpání příslušných dotačních prostředků pro podporované 

projekty AC Start, centrum úpolových sportů Sportovní klub Policie, fotbalový areál 

Slavie Drahovice 

7. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

1. Schválení programu 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, 

Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  Vladimír Hlavatý 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Představení nového člena komise (Vladimíra Hlavatého) 

 

Proběhlo představení nového člena Komise sportovní a tělovýchovy pana Vladimíra 

Hlavatého. 

 

Pan Vladimír Hlavatý byl seznámen s materiály týkající se práce v komisi. Jedná se o tyto 

dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu 

města www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů 

schválených dotací v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

4. Mimořádné žádosti o dotace na rok 2020 

 

Komise STv se zabývala mimořádnou žádostí o poskytnutí dotace na tělovýchovu a sport pro 

rok 2020 od: 

 

- Tělovýchovná jednota Domu dětí a mládeže Karlovy Vary- Stará Role, z.s. – žádost o 

poskytnutí dotace ve výši 200.000,- Kč na opravu střechy administrativní budovy areálu 

TJ DDM. 

 

Komise STv nedoporučuje radě města Karlovy Vary podpořit žádost TJ DDM Karlovy 

Vary – Stará Role, z.s.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  Václav Skuhravý 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

 

http://www.mmkv.cz/
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Komise STv se zabývala dopisem subjektu FC Slavia Karlovy Vary a.s., která po dohodě 

s ostatními fotbalovými kluby ve městě Karlovy Vary žádá o výměnu celkem 4 párů branek na 

travnatých hřištích v areálech: 

 FC Slavia Karlovy Vary  

 TJ Lokomotiva Karlovy Vary  

 TJ KSNP Sedlec 

 TJ Karlovy Vary – Dvory. 

 

Komise STv nedoporučuje radě města Karlovy Vary podpořit žádost FC Slavia Karlovy 

Vary a.s.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Václav Skuhravý, 

Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

5. Projednání možné úpravy Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního 

města Karlovy Vary  

 

Členové komise se shodli na tom, že současný formulář žádosti pro poskytování dotací 

z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary neobsahuje veškeré informace vypovídající o 

činnosti jednotlivých sportovních organizací. Proběhla diskuse na téma možnosti úpravy 

žádosti s tím, že by pro oblast tělovýchovy a sportu přibyla příloha, která by obsahovala 

komisí požadovaná data.  

 

Komise STv doporučuje radě města zahájit proces úpravy Zásad pro poskytování dotací 

z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary konkrétně úpravy formuláře žádosti na 

činnost.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Václav Skuhravý, 

Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  niko 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

6. Diskuze týkající se možnosti čerpání příslušných dotačních prostředků pro 

podporované projekty AC Start, centrum úpolových sportů Sportovní klub 

Policie, fotbalový areál Slavie Drahovice 

 

Členové komise STv se seznámili s projekty na modernizaci sportovních areálů, které využívá 

FC Slavie Karlovy Vary (fotbalové hřiště Drahovice) a Sportovní klub policie Hvězda (hřiště 

Tuhnice).  
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7. Různé 

 

Mgr. Viktor Linhart přivítal na jednání MUDr. Věru Procházkovou, poslankyni Parlamentu 

České republiky, předsedkyní zdravotního výboru KK a dozorčí rady KKN KV a.s. a 

předsedkyní podvýboru pro sport PSP.  

MUDr. Věra procházková podala členům komise STv informace: 

 o tom, že od 1. 6. 2020 je do systému státních dotací zapojena Národní sportovní 

agentura. Národní sportovní agentura přebírá od MŠMT kompetence v oblasti státní 

politiky ve sportu a bude připravovat a vyhlašovat dotační programy na rok 2021 a 

další roky. Agentura bude rozdělovat dotační prostředky státního rozpočtu pro rok 

2021, odpovídající výzvy bude vyhlašovat průběžně v roce 2020. MŠMT naposledy 

vyhlásilo dotační výzvy v oblasti podpory sportu na podzim 2019 pro rok 2020, 

rozhodnutí o poskytnutí dotací a následné vyúčtování pro rok 2020 také ještě dokončí 

MŠMT a definitivně ukončí činnost v oblasti podpory sportu v polovině roku 2021. 

 o skutečnosti, že Poslanecká sněmovna schválila vládní návrh zákona, podle kterého 

bude Národní sportovní agentura schopna rozdělovat peníze do sportu již v roce 2020. 

Návrh vznikl ve snaze Národní sportovní agentury pomoci co nejrychleji sportovnímu 

prostředí významně zasaženému epidemií koronaviru. Částka uvolněná na pomoc 

sportovním organizacím činí miliardu korun. Finance mají putovat přednostně k těm 

nejvíce poškozeným a budou podporovat zejména ty sportovní organizace, které 

provozují sportoviště. Program na podporu sportovních organizací významně 

zasažených epidemií koronaviru vypíše Národní sportovní agentura a finance ještě 

letos rozdělí.  

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeby komise.  

 

 

 

Dne: 22.5.2020 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                                   _________________

       

           

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 

 

 

 

 


